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Viborg, d. 18. december 2019 
 
Vedr. svar på ansøgning til halanalysen  
 
Kære Keld  
 
Tak for jeres ansøgning til halanalysen. 
 
Kultur og Fritidsudvalget har besluttet at give tilsagn til jeres projekter vedrørende:  
 

 4 nye flugtvejsdøre i hal 1 (150.000 kr.) 
 Akustik i svømmehal (150.000 kr.)  
 Nyt halvgulv (1.060.000 kr.)  

 
Tilsagnet lyder på maks. 50 pct. af den samlede anlægssum. Det er således en forudsætning, at den 
selvejende hals egenfinansiering min. udgør 50 pct. af anlægssummen. 
 
I bedes fremsende konkret projektbeskrivelse, herunder tilbud på opgaveløsning, egenfinansiering 
mv., når dette foreligger, hvorefter sagen vil blive politisk behandlet og beløbet endeligt bevilget. 
Det er således vigtigt at understrege, at I ikke må påbegynde arbejdet, før I har fået en endelig 
godkendelse (bevillingen) fra Kultur- & Fritidsudvalget, jf. vedlagte tidslinje. 
 
Du kan downloade halanalysen på dette link: https://viborgidraetsraad.dk/hal-analyse/  
 
Har I søgt om tilskud til andre projekter end ovennævnte meddeles hermed afslag til disse. 
Eventuelle klager kan indgives til Viborg Idrætsråd (att.: Morten Erfurth) på 
adm@viborgidraetsraad.dk. Det skal ske inden fire uger fra modtagelsen af dette brev.  
 
Byrådet har besluttet at fortsætte indsatsen med løbende investeringer i halfaciliteter. Det betyder, at 
der vil komme en ny ansøgningsrunde (forventet 2021). I den forbindelse vil vi igen invitere til en 
drøftelse af tilgangen og de bærende principper med såvel politikere som halbestyrelser. Det 
betyder også at de afviste ansøgninger igen kan blive aktuelle, hvis enten principper, politiske 
prioriteringer eller hallernes relative behov ændres. 
 
Venlig hilsen  
 
Morten Erfurth  
Sportschef 



Viborg Idrætsråd   
 
 
 

 
 


